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Abstract (en)
The book has an upper book cover (1), lower book cover (2) and a spine (3), where two separate rings (4) for hanging of printed paper sheet is
attached to the covers and/or to the spine. Each ring has two rigid parts that are detachably connected with each other in a connection point by a
detachable snap-on connection for repeated opening and closing of the rings. One of the rings is extended in a circular-ring shaped manner. The
covers or the spine have recesses in which the rings are hooked.

Abstract (de)
Buch mit einer oberen Buchdecke (1), einer unteren Buchdecke (2) und einem Buchrücken (3) sowie wenigstens zwei, an einer der Buckdecken
und/oder dem Buchrücken befestigten, separaten Ringen (4) zum Einhängen von Bögen, wobei jeder Ring aus zwei starren Teilen (4a,4b) besteht,
die an wenigstens einer ersten Verbindungsstelle (4c) zum Schließen des Ringes miteinander verbunden sind und wobei die separaten Ringe
einzeln an einer der Buchdecken und/oder dem Buchrücken drehfest befestigt sind.
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